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دستور رؤسای قوای مجریه و قضاییه برای پیگیری فیش های حقوقی 
با انتشار فیش حقوقی نجومی برخی از کارمندان دولت، رییس جمهور طی دستوری از معاون اول خود خواست تا در اسرع 
وقت همه موارد تخلف و هرگونه سوء استفاده در خصوص حقوق و پاداش های پرداختی به مدیران در دستگاه های اجرایی 
را شناسایی نموده، و وجوهی که به ناحق پرداخت شده به بیت المال مسترد و مدیران متخلف عزل شوند. در این نامه آمده 
است:  پیرو دستور قبلی در مورد بررسی حقوق و پاداش های پرداختی به مدیران در دستگاه های اجرایی، اینک گزارش های 
واصله نشــان می دهد که مواردی از پرداخت های غیرمتعارف و ارقامی تحت عنوان »پاداش و وام« وجود داشته است که 
اگر چه ممکن است با مقررات به جا مانده از دوره های قبل توجیه پذیر باشد، ولی با موازین عدالت و تعهد در قبال بیت المال 

و منشور اخلاقی دولت ناسازگار و غیرقابل قبول است و حتی در برخی موارد مصداق سوء استفاده از اعتماد دولت به شمار می رود. مقتضی است در اسرع 
وقت همه موارد تخلّف و سوء استفاده شناسایی گردد، وجوهی که به ناحق پرداخت شده به بیت المال مسترد شود و مدیران متخلّف عزل شوند و گزارش 
اقدامات قاطع به اینجانب ارایه شود. همچنین امروز محسنی اژه ای سخنگوی قوه قضاییه از دستور آملی لاریجانی به سراج برای بررسی فیش های حقوقی 
خبر داد. محسنی اژه ای در پاسخ به سئوال خبرنگاری درباره فیش های حقوقی برخی مدیران بیمه مرکزی و بانک رفاه از سخنگوی دستگاه قضا پرسید که 
آیا در رابطه با این موضوع پرونده ای در دستگاه قضایی تشکیل شده و آیا مستندات لازم به قوه قضاییه ارسال شده است؟ گفت: رئیس دستگاه قضایی به 
رئیس سازمان بازرسی کل کشور دستور دادند که این موضوع را بررسی کنند که این اتفاق در کدام دستگاه و بخش های دولتی و اجرایی رخ داده است. وی 

ادامه داد: سازمان بازرسی کل کشور باید منشأ این اقدام را بررسی کند و بداند که چرا این میزان حقوق غیرمتعارف پرداخت شده است.

مردی که از ترور بیولوژیک خود پرده برداشت
نادر طالب زاده، منتقد ســینما و مجــری تلویزیون و از چهره هــای فرهنگی اصولگرایان امــروز و در مصاحبه ای با 
خبرگزاری فارس از ترور بیولوژیک خود پرده برداشــت. طالب زاده که چندی اســت حال مســاعدی ندارد و در بستر 
بیماری اســت امروز علت بیماری خود را به یک پرونده ترور ارتباط داد. اگرچه پیشترهای گفته شده بود که او به دلیل 
عارضه قلبی تحت درمان اســت اما او امروز از ســرفه های خونی گفت که بعد از سفر عراق دچارش شده است. او به 
خبرگزاری فارس گفت: »یک ســال و نیم پیش با گروهی از لبنان برای راهپیمایی اربعین به عراق رفتم. که چمدان 
من را از هتلی که در نجف بودم از میان صد ها چمدان برداشــتند و 5 الی 6 روز بعد در کربلا نصفه شب تحویلم دادند. 

لب تاپ من را خالی و بررسی های  کامل را انجام داده بودند. از همان روز که چمدان  را تحویل گرفتم حالم بد شد اما متوجه این ماجرا نبودم.« طالب 
زاده همچنین می گوید که با متخصصین بیوتروریسم هم مشورت کرده و آنها هم ترور بیولوژیک او را تایید کرده اند. طالب زاده در ادامه می گوید: اگر 
گاه بودم لباس های داخل چمدان را نمی پوشــیدم و یا از چمدان استفاده نمی کردم. ما باید از اینجا به بعد حواس مان جمع باشد. یک فرد آمریکایی  آ
به نام »مایکل کاینز پایپر« به ایران آمد و کتاب مهمی نوشــته بود و خود یکی از انکار کنندگان هولوکاســت نیز بود. زمانی که برگشت به آمریکا دیگر 
نمی توانســت راه برود، اما من با وی مصاحبه کــرده بودم و چندین کیلومتر با هم راه می رفتیم اما به من می گفــت صد متر هم نمی توانم راه بروم بعد 
از 1 الی 2 ســال هم در اتاقش پیدایش کردند که فوت شــده است. این وضع و شرایط که می بینیم معمولی نیســت خودمان پی گیری نمی کنیم و بد 

موضوع از دست مان خارج می شود.

ولایتی: 
موازنه سیاسی و نظامی به نفع 

سوریه در حال تغییر است
رئیس مرکز تحقیقات استراتژیک مجمع تشخیص 
مصلحــت نظــام گفــت:  بازســازی جاده ابریشــم 
اقدامی اســتراتژیک اســت که ایــران از آن حمایت 
خواهــد کرد. علی اکبــر ولایتی در دیــدار وانگ ژان 
کادمــی چین به رفت و آمدهای متعدد ســه  رئیس آ
ســاله اخیر بین مرکــز تحقیق اســتراتژیک مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام با مراکز علمی تحقیقاتی 
چین اشاره کرد و گفت: یکی از مهم ترین تصمیمات 
چین بازســازی و نوســازی جاده ابریشــم متناسب 
 بــا قرن بیســت و یکــم بــوده و مــا از آن اســتقبال 

می کنیم.
وی ادامــه داد:  بازســازی جــاده ابریشــم تصمیم 
اســتراژیک اســت که ما به خاطر آن به دولت و ملت 
تبریک می گوییم ولی لازمه دســتیابی به آن تسریع 
در اتخــاذ تصمیماتی اســت که از نظــر دریایی و راه 
خشکی می تواند در جهت توسعه جاده ابریشم مورد 

همکاری قرار گیرد.
ولایتــی هم چنین با اشــاره به دیدارش بــا وزیر امور 
خارجه چیــن گفت :  در آخریــن دیدارم بــا او اعلام 
کــردم که روابــط تهــران و پکــن می تواند تــا 200 
میلیــارد دلار هم افزایش یابد. از دیــدگاه چین ایران 
 جزو مهم ترین کشــورها برای توســعه جاده ابریشم 

است.
کادمی علــوم اجتماعی چین نیــز در دیدار  رئیــس آ
با ولایتــی تاکید کرد که ایــران در ده ســال آینده به 
پیشرفت های زیادی دســت خواهد یافت و ما به آن 

شمش طلا می گوییم.
وی با بیان این کــه روابط تهران  ـ پکن رو به توســعه 
اســت افزود:  خوشــبختانه دو کشــور علاقه مند به 
توســعه روابط  هســتند و در این راه با یکدیگر تبادل 

نظر داشته اند.
به گزارش ایسنا، پس از دیدار رئیس مرکز تحقیقات 
استراتژیک مجمع تشخیص مصلحت نظام با رئیس 
کادمی علوم اجتماعی چین، آنها در جمع خبرنگاران  آ

حاضر و به سوالات شان پاسخ دادند.
ولایتی در رابطه با تماس تلفنــی روحانی با امیر قطر 
گفت: رابطه ایران و کشــورهای همســایه از جمله 
کشورهای حاشیه خلیج فارس بسیار قدیمی و مهم 
است و مشترکات بین آن ها از جمله اشتراکات دینی 
و فرهنگــی و ســوابق فرهنگی ایران با کشــورهای 
 همســایه باعــث می شــود تا روابــط آن هــا بیش تر 

باشد.
رییس مرکز تحقیقات استراتژیک مجمع تشخیص 
مصلحــت نظام با تاکیــد بر این که ایــران همواره به 
دنبال روابط نزدیک و حسن همجواری با کشورهای 
همســایه خود است، خاطر نشــان کرد: ما خواهان 
روابط از ســوی کشورهای همســایه خود در منطقه 

هستیم.
وی هم چنین در رابطه با اینکه دریابان علی شمخانی 
به عنوان هماهنگ کننده عالی ایران در امور نظامی 
و امنیتی با ســوریه و روســیه انتخاب شــده اســت، 
افزود:  ایران، روسیه و سوریه هر سه با یکدیگر علیه 
تروریسم مبارزه می کنند. با توجه به ظلمی که به ملت 
ســوریه می شــود، اتحاد برای مقابله با تروریسم ها 
لازم اســت. موازنه سیاســی و نظامی به نفع دولت، 
ملت و متحدین کشــور ســوریه در حال تغییر است 
و پیــروزی آنها به امید خدا قطعی اســت. هر چند راه 
پیچیده ای در راه است اما با اتحاد این سه کشور قطعا 
در نهایت پیروزی از آن مردم ســوریه خواهد بود و ما 
 نیز در جهت حمایت از آن ها از هیچ تلاشی فروگذار 

نخواهیم کرد.

دیپلمات خندان در بهارستان
پس از اجرای برجام 700 میلیون دلار وارد خزانه شد

وزیر امور خارجــه امروز به مجلس رفت تا گزارشــی از روند اجــرای برجام را به 
نمایندگان ملت ارائــه کند. اما حضور امروز ظریف در مجلــس را می توان آرام 
ترین و کم حاشیه ترین تجریه بهارستانی ظریف از ابتدای وزارتش دانست. چه 
اینکه مخالفان سرســخت او در مجلس نهم اکثــرا از راهیابی به مجلس دهم 
بازمانده اند و اندک شــمار نمایندگان تندرو حاضــر در مجلس نیز امروز چندان 

میلی به هیاهو نداشتند. 

اگر برجام نبود فروش نفتمان به صفر می رسید
محمد جواد ظریف در بخش اول سخنان امروز خود در مجلس گفت: اتفاقی که 
در برنامه هسته ای افتاد این بود که در یک حوزه مشخص بهانه هایی که باعث 
ایجاد فشار و تهدید علیه کشورمان وجود داشت از دنیا گرفته شد اما این به این 
معنی نیست که دشمنی و خصومت آنها با کشور حل شده و کارشکنی ها را کنار 
گذاشــته اند. ظریف افزود: باید بدانیم اگر برجام نبود قرار بود تحریم ها افزوده 
شــود و روند اجرایی تحریم های گذشــته علیه ایران ادامه پیدا می کرد و در این 

مسیر فروش نفتمان به صفر می رسید.
وی تصریــح کرد: در آغاز کار دولت تدبیر و امید ما فروشــمان به رقمی نزدیک 
به 850 هزار بشکه رسیده بود در حالی که پیش از آن و قبل از اعمال تحریم ها 
حدود دو میلیون بشــکه فروش نفت داشــتیم، اما به برکت مقاومت مردم این 
روند متوقف شد و امروز تولید نفت ما به بالاتر از دو میلیون بشکه رسیده است.

وزیر امور خارجه کشــورمان در بخش دیگری از صحبت های خود با اشــاره به 
مســیر حل و فصل پی ام دی گفت: هیات های خارجی در ایران و پس از حل و 
فصل ابعاد نظامی پرونده هسته ای نشان می دهد که دنیا ایران را محیطی امن 
برای سرمایه گذاری می داند، اما برخی کشورها و صهیونیست ها و سعودی ها 
به دنبال نشــان دادن فضای ناامنی در کشور ما هستند و ما باید بدانیم که نباید 
به این فضا دامن بزنیم و جو روانی علیه کشورمان تشدید کنیم و دائم بگوییم که 

تحریم ها برداشته نشده و شاید به زودی اجرای برجام متوقف شود.
محمدجواد ظریف تاکید کرد: پس از اجرایی شدن روال برجام ماهانه رقمی حدود 
700 میلیون دلار وارد خزانه ای شد که موجودی فراوانی نداشت و نباید ما واقعیت 
را زیر سوال ببریم. همچنین منابع مالی مان قابل وصول شد و بسیاری از بانک ها 
ارتباطات خود را با ایران از سر گرفتند. ظریف با بیان اینکه شرایط برای بازگشایی 
اعتبار اسنادی برای کشورمان و تجار فراهم شده، گفت: تا 11 خردادماه حدود 
4172 مورد اعتبار اسنادی یا همان ال سی باز شده و این رقم رو به افزایش است. 
همچنین تا به امروز 5 میلیاد دلار بدهی نفتی اماراتی ها به ایران، دو میلیارد دلار 
بدهی شل به ایران، شــش میلیارد دلار از بدهی نفتی هندی ها به ایران و تقریباً 

تمام مطالبات کشورمان از یونان به کشور بازگشته است.

  براساس کدام معادله  در پنج ماه گشایش اقتصادی 
ایجاد می شود؟

ظریف تاکید کرد: در شرایطی که این دستاوردها برای کشورمان ایجاد شده نباید 

دائم القا کنیم که ایران یک کشور پرخطر است و هر روز تحریم ها ممکن است 
بازگردد و در مســیری که صهیونیست ها و سعودی ها می خواهند گام برداریم؛ 
البته هنوز برخی از مشکلات وجود دارد اما این موانع و مشکلات هیچ ارتباطی 

با برجام ندارد و دیواری است که در طول سال ها بلندتر و بلندتر شده است.
وی تصریــح کرد: تاکنون بیش از ســه میلیارد دلار ســرمایه گذاری خارجی در 

کشورمان به تصویب رسیده که قطعا این رقم رو به افزایش خواهد بود.
ظریف در ادامه اظهار کرد: قرارمان نبود که تحریم های شرکت های آمریکایی را 
برداریم. همان طور که می بینید وزیر خارجه آمریکا به جای اینکه با قلدری بگوید 
ما تحریم می کنیم ناگزیر از گفتن آن است و می گوید که ما تلاش می کنیم که 
تحریم ها را برداریم. بحث بر این اســت که برای اینکه بر ایران تحریم بگذارند 

امروز فرار می کنند از این اتهام که تحریم ها را علیه ایران ادامه دهند.
وی تصریح کرد: براســاس کدام معادله  در پنج ماه گشــایش اقتصادی ایجاد 
می شود که ما انتظار داریم پس از پنج ماه از اجرایی شدن برجام مشکلات فراوان 

گذشته به یکباره حل شود و دائم روی این موضوع تمرکز کنیم؟
وزیــر امور خارجه همچنین در ادامه خاطرنشــان کرد: مذاکرات هســته ای با 
هدایت و نظارت رهبری شــکل گرفته و قطعاً حمایت ها و هدایت های داهیانه 
ایشان در این مسیر باعث افتخار تیم مذاکره کننده بوده است و اگر این حمایت ها 

نبود نتیجه مورد نظر حاصل نمی شد.
ظریف درخصوص کمیســیون مشــترک اجــرای برجام گفت: جلســات این 
کمیسیون و کارگروه های زیرمجموعه آن به طور منظم برگزار می شود و ما هر 
روز اقدامات مربوط بــه برجام را پیگیری می کنیم و تعهــدات طرف مقابل را تا 

مثقال آخر وصول می کنیم.

چرا خطوط قرمز را رعایت نکردید؟
بعد از ســخنان ظریف، نوبت به اظهارات نمایندگان رسید که برخی خود پشت 
تریبون حاضر شــدند و سخن گفتند و برخی دیگر سوالاتشــان را به لاریجانی 
دادند. یکی از نمایندگانــی که برای ارائه اظهاراتش پشــت تریبون رفت احمد 
ســالک نماینده اصولگرای اصفهان بود. این نماینــده مجلس اظهار کرد: در 
مذاکرات چه مقدار به نفع کشور پیش رفتیم و در مقابل ظلم ایستادیم؟ وی اضافه 
کرد:  در جنگ تحمیلی برخی بحث مذاکره را مطرح کردند، امام گفتند مساله 
جنــگ را در میدان جنگ حل می کنیم نه پای میز مذاکره. در اقتصادمقاومتی 

نیز باید در میدان عمل متوجه آن بود نه پای میز مذاکره.
ســالک همچنین گفت: در جریان برجام و پسابرجام چه چیزی به نظام و مردم 
آمده است؟ تعهد شــما در ارتباط با این موضوعات مورد تایید است. رهبری نیز 
گفتندکه تیم مذاکره را تشویق می کنند. اما در حال حاضر گرفتار مدیریت نیابتی 
و رکود  هستیم . اقتصاد تعطیل شده است. استکبار ستیزی در وزارت امور خارجه 
در کجا قرار داد؟ کشوری مثل جیبوتی ما را تهدید کرده و عربستان در مقابل ما 

ایستاده است. آیا این نتیجه دیپلماسی خنده و مسائل دیگر نیست؟
او خطاب به ظریف گفت:  چرا خطوط قرمز را اعمال نکردید؟ رهبری در ابتدای 

امســال گفتند که آقای ظریف به دیدارشــان آمده و گفتند برخی خطوط قرمز 
رعایت نشــده است. اگر خطوط قرمز رعایت شــده بود دچار افزایش تحریم ها 
نمی شدیم. در ادامه حاجی دلیگانی نماینده دیگر اصولگرا پشت تریبون مجلس 
قرار گرفت و گفت: بر اساس ماده 3 قانون اقدام متقابل تثبیت شده بود که اگر 
آنها خطایی کردند ما باید کارخانه هــا را راه بیندازیم اما ما چه کار کردیم؟ مردم 
چه زمانی باید نتیجه این اقدامات را سر ســفر خود ببینند؟ آیا از دین مردم خبر 
دارید؟ آیا از کارخانه های تعطیل شده اطلاع دارید؟ آیا از کارخانه های تعطیل 
شده و افرادی که درآمدشان را ازدست داده اند خبر دارید؟ آیا می دانید چه تعداد 
دختران عقد شده هستند که منتظر چندمیلیون پول برای تامین جهیزیه  هایشان 
هستند؟  پس از آن مصطفی کواکبیان در جایگاه سخنرانان قرار گرفت و خطاب 
به سایر نمایندگان گفت: دستاوردهای برجام خیلی بیشتر از چیزی است که شما 
می گویید. گویا آقای ظریف قرار بوده جهیزیه دختران را تامین کند. ایشان قرار 
بــود در عرصه ی بین المللی تحریم ها را بردارند  کــه در کار خود تا حدود زیادی 

موفق بوده اند. 

بحث موشکی را با اقتدار حفظ کردیم
محمد جواد ظریف در بخش دوم سخنان خود در پاسخ به اظهارات نمایندگان 
با اشــاره به این که در این مورد تحریمی علیه ایران وجود ندارد، گفت: ما نباید 
ایــن را خودمان تبلیغ کنیم، تنها جایی که تبلیغ می کنند بعضی از دوســتان در 
داخل هستند؛ بنابراین باید فضای رقابتی ایجاد کنیم و حتی بنده در سفر قبلی 
که به اروپا داشــتم تعدادی از مسوولان بانک ها نیز با ما بودند و در سفری است 
که امشب به اسلو خواهم داشت مذاکرات بانکی و سیاسی انجام خواهیم داد.

ظریف همچنین در پاسخ به سوال دیگری در مورد این که بعد از توافق هسته ای 
تحریم هایی علیه اشــخاص و یا افرادی ایجاد شــده اســت، گفــت: در حوزه 
هســته ای حتی یک تحریم هم اضافه نشده اســت؛ البته افراد جدیدی را وارد 
فهرست کرده اند و ما تنها در حوزه موشکی پاسخ دادیم. این که در حوزه موشکی 
با طرف غربــی مذاکره نکردیم. وی خطاب به نماینــدگان مجلس اظهار کرد:  
گفت وگویــی که نمایندگان مجلس آمریکا با اعضای وزارت خارجه این کشــور 
داشــتند را بروید بخوانید. نمایندگان مجلس به نمایندگان وزارت خارجه آمریکا 
می گویند که شما چه کار کرده اید؟ ممنوعیت قطعی برای برنامه موشکی ایران 
را به یک برنامه آبکی تبدیل کردید، متاســفم که این گفت وگوها در اختیار مردم 
قرار نمی گیرد که بدانند نمایندگان مجلس آمریکا به اعضای وزارت خارجه این 

کشور چه می گویند که آنها از مواضع شان کنار آمدند.
وی تاکید کرد: بنابراین تمام بحث موشکی را توانستیم با اقتدار حفظ کنیم. لذا 
برنامه موشکی نقض برجام نیست. می گویند با قطعنامه 2231 همخوانی ندارد 
و برای آرام کردن افکار عمومی خود به فهرست های قبلی خود افرادی را اضافه 
کردند که پاســخ به آنها این اســت که تقویت توان موشکی ایران دفاعی و برای 
جلوگیری از تعدی و چشمداشت به خاک و منافع جمهوری اسلامی ایران است 

که نیروهای مقتدر ما اجازه نمی دهند که هیچ کس چشمداشتی داشته باشد.

پیگیری روز

حسن روحانی: مردم از روحانیت انتظار دارند از قدرت خود عادلانه استفاده کند
رییس جمهوری با اشــاره به اینکه "مردم این حکومت را چون حکومت دینی و اسلامی است، متصل به روحانیت می بینند"، گفت: مردم از روحانیت انتظار دارند که از قدرت و اختیاراتی که دارد عادلانه و به خوبی در 
جهت منافع مادی و معنوی جامعه بهره برداری کند. رییس جمهوری تصریح کرد: دیروز توقع مردم از روحانیت بیان احکام خداوند بود و امروز مردم علاوه بر بیان احکام دین خدا، از روحانیت قدرت برنامه ریزی می 
خواهند و اینکه  بتوانیم از کوتاه ترین و مســتقیم ترین راه، از منافع مادی و معنوی کشــور حفاظت و حراست کنیم. دکتر حسن روحانی اظهارداشت: با وجود مشکلاتی که کشورهای منطقه با آنها درگیر هستند، امروز 
جمهوری اسلامی ایران، با ثبات و امنیت به روند توسعه و پیشرفت ادامه می دهد. دکتر روحانی تاکید کرد: دولت یازدهم به همه وعده های خود به مردم عمل می کند و هیچگاه و در هیچ موضوع مهمی،  بدون شور و 
مشورت با متخصصان و صاحبنظران گامی برنداشته است. رییس جمهوری به اهمیت جایگاه افکار عمومی جهان از دیدگاه حضرت امام )ره( پرداخت و اظهارداشت: امروز ایران اسلامی نزد افکار عمومی جهان 
جایگاه ویژه ای دارد. یکی از نکاتی که پیوسته مورد تاکید حضرت امام )ره( نیز قرار داشت توجه به افکار عمومی جهان بود و ایشان تاکید داشتند که قدرت بزرگ جهان، افکار عمومی است. دکتر روحانی افزود: 

باید افکار عمومی جهان را جذب کنیم و اجازه ندهیم واقعیتهای کشور، انقلاب، رهبری ، روحانیت، حوزه ها و مراجع ما در دنیا به گونه ای دیگر و مخدوش، معرفی شود.

سیاسی


